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Investeringsbehov kopplade till föreningar 
 
Nedan följer en sammanfattning av de investeringsbehov som framförts av olika föreningar 
gällande kommunala anläggningar.  
 
Örnvallen, Hyltebruk 
2 av gräsplanerna på Örnvallen är i stora behov av dräningering och de är i extremt dåligt 
skick emellanåt.  
Vid perioder med mycket regn så klarar inte planerna att svälja allt vatten vilket gör dem i 
stort sett ospelbara. Där är ett hårt lager 15-20 cm ner i planen som inte släpper igenom 
någonting. Detta gör att topplagret med matjord och gräs blir som en lervälling som, förutom 
att det är blött och lerigt, också rör på sig och släpper.  
Är där längre perioder utan regn så blir planen som en betongyta, dvs stenhård. Det lilla lager 
med matjord som finns ovanför ”förstoppningen” klarar inte hålla nog med fukt och därför 
torkar planen ut snabbare än kringliggande grönytor. Därför behöver den trots att den är dåligt 
dränerad också bevattnas för att hålla viss fuktighet.  
Bevattningen sker i dag med kommunalt vatten, förutom kostnaden så känns det fel att 
använda dricksvatten för att bevattna fotbollsplaner. Föreningen (HIF) har under flera år lyft 
frågan om det går att ta vatten från Nissan och vattna med istället. Bland annat skidklubben 
tar vatten därifrån till sina snökanoner.  
Om dränering utförs i etapper har A-planen högst prioritet, i andra hand B-planen.  
 
Elljusspår vid Örnvallen, Hyltebruk   
Behov av omläggning av elljusspåret vid Örnvallen. Det finns dräneringsbehov och behov av 
grundläggande markarbete.  
 
Gamla hallen, Hyltebruk  
Stort behov av renovering och uppfräschning i Gamla hallen, avser bland annat 
omklädningsrum och duschutrymmen (möjlighet till viss avskildhet vid ombyte och 
duschning) till ventilation och solskydd (gardiner). 
 
Ridhuset, Rydöbruk  
Behov av besiktning av stallet och en utredning om stallet uppfyller alla krav gällande 
hästhållning.  
Behov av skydd runt gödselstacken för att hindra lakvatten från gödselstacken från att rinna 
ner i Nissan och förorena.  
 
Torulund, Torup 
Önskemål om bättre belysning för att kunna förlänga fotbollssäsongen under hösten. 
Föreningen har en idé om att eventuellt sätta upp strålkastare på taket på läktaren och 
eventuellt på någon de befintliga stolparna som finns vid bandyplanen.  
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Verksamhet Projektets benämning 
Forum Multifunktionell scen 
Fastighetsbeteckning Ev. bokfört värde på anläggning 
  

 

Investeringen avser: 
Nybyggnad  
Ombyggnad  
Tillbyggnad  
Övrigt X 

1. Bakgrund till investeringen, behovsanalys 
Kommentar: Beskrivning varför behov har uppstått, gärna bilder på nuläget (bifoga som bilaga). Kommentera 
även gärna även i form av volym, timmar, individer. 

 

2. Förslag på investering och varför 
Kommentar: Vilka alternativ har utretts? Beskriv valt förslag och varför man ska välja den föreslagna lösningen. 
Komplettera gärna med utförlig bilaga med tex bilder osv. 

2018 övertog Hylte kommun Forum. Utrustningen av scenen tillåter endast biovisning och enklare 
föreställningar/föreläsningar. För närvarande hyr kommunen in ljus- och ljudteknik vid större arrangemang, 
vilket är kostsamt på lång sikt (upp till 30 tkr per tillfälle). Ett sådant utrymme i befintlig budget för 
kulturarrangemang finns inte, vilket begränsar kultur- och biblioteksenheten i urvalet av arrangemang. Målet 
med investeringen är att öka flexibiliteten genom att utveckla en multifunktionell scen. Via en modernisering 
breddas användningsmöjligheterna, t ex vid konserter, teater och dans men också konferens, möten och 
samtal.

Biografens surroundsystem kommer att uppdateras via externa medel under 2021. I dagsläget består PA-
ljudet vid arrangemang av två otillräckliga högtalare. 

Befintligt scenljus är av god kvalitet, men medför ett riskfyllt arbete. Ljus behöver justeras från stege med 
båda händerna. Modernt ljus hanteras med en-hands-grepp. För att undvika arbete på stege i så stor 
utsträckning som möjligt önskas ett större antal lampor för att öka valmöjligheterna. Befintligt ljus är inte 
heller dimbart i nuläget. Ett rörligt (motoriserat) ljus under själva arrangemangen önskas också, för att kunna 
erbjuda en mer modern och professionell scen. Befintligt scenljus återanvänds i Opalen och sätts på stativ för 
ökad flexibilitet för användning i hela rummet/andra rum.

En komplettering av antalet rår gör att ljussättningen av scenen blir mer flexibel men också bättre anpassad 
för t ex teater. 

Ett styrsystem ökar tillgängligheten för både externa och interna användare av lokalen, minskar 
personalbehovet och bidrar till en mer tidsenlig scen. 

Tänk på
Gäller det en fastighets- eller IT investering 
ansvarar kontorschefen för att den gröna 
delen blir ifylld för att sedan skicka vidare 
denna till IT eller Hyltebostäder.
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3. Hur påverkar investeringen kommunens resultatstyrning? 
Kommentar: Ge exempel på vilka sätt investeringen påverkar nyckeltal och/eller mål. 

 

4. Bedömning och angelägenhet och konsekvenser vid avslag 
Kommentar: Beskriv hur angelägen investeringen är, gör en riskbedömning. Beskriv även konsekvens vid 
avslag. 

 

5. Ekonomi 
Kommentar: Beskriv punkterna nedan för investeringen 

Eventuella utrangerings- och 
nedskrivningsbehov 

 

Avskrivningstid  
Påverkan på taxor  
Påverkan på hyror  
Påverkan på kapitalkostnader  
Påverkan på övriga 
driftskostnader som inredning, 
löner, el, vatten, utrustning. 
Både minskade och ökade 
kostnader 

 

Ljud till arrangemang (om inköp inte görs i samband med bioljudet)  200 tkr                                                
Scenljus inkl rörligt ljus (under arr) och dimmer 250 tkr
Komplettering av antalet rår till scenljus och högtalare 200 tkr
Styrsystem/touchpanel (ljud, ljus, ridå, projektor, konferens) längst bak i salongen           
 + på scen för att underlätta handhavandet 200 tkr

              
Totalt                       850 tkr

Begärd summa kan komma att bli lägre, då stöd finns att söka av Boverket. 

En investering skulle innebära ett mer varierat utifrån antalet konstarter, vilket ökar invånarnas nöjdhet och 
trivsel. Kulturen blir mer tillgänglig när den erbjuds på hemmaplan. Forums scen har potential att öka antalet 
besökare/arrangemang, jämfört med nuvarande scen (Hylte bibliotek). Verksamheten kan också öka andelen 
av genomförbara arrangemang i det regionala och nationella utbudet som vi i nuläget tvingas tacka nej till, då 
scenen på Forum tillåter mer professionella arrangemang efter investeringen. Uthyrningen till externa aktörer 
förväntas också öka. Sammanfattningsvis bidrar detta till att öka livskvaliteten för Hylteborna, men också 
attraktionskraften för Hylte som boendeplats.

Lokalen kan inte nyttjas fullt ut och därmed kan vi inte erbjuda alla konstarter på Forum. Fortsatt fokus på 
biovisning och muntliga presentationer på Forum.  Kommunen får fortsätta att hyra ljus- och ljudteknik vid 
större arrangemang.
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Påverkan på andra 
verksamheter på grund av 
investeringen tex, kost, städ, 
IT, Gata och park, Va 

 

 

6. Projektplan och tidplan 
Kommentar: Vilka är projektmedlemmar och tidplan (upphandling, start och färdigställt) 

Skriv här:
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Verksamhet Projektets benämning 
Forum Projektor till bion 
Fastighetsbeteckning Ev. bokfört värde på anläggning 
  

 

Investeringen avser: 
Nybyggnad  
Ombyggnad  
Tillbyggnad  
Övrigt  

1. Bakgrund till investeringen, behovsanalys 
Kommentar: Beskrivning av varför behov har uppstått, gärna bilder på nuläget (bifoga som bilaga). Kommentera 
gärna förändring av volym, timmar, individer. 

 

2. Förslag på investering och varför 
Kommentar: Vilka alternativ har utretts? Beskriv valt förslag och varför man ska välja den föreslagna lösningen. 
Komplettera gärna med utförlig bilaga. 

 
 

 

 

 

Biografens nuvarande projektor införskaffades 2012. Beräknad livslängd är 10 år. 

Medel behöver avsättas för att kunna köpa in projektor när behovet uppstår, antingen på grund av 
att nuvarande projektor inte motsvarar aktuella behov från filmdistributörerna (t ex genom 
införande av 4K-format i all filmproduktion) eller på grund av att projektorn går sönder.

Bidrag för ändamålet kan sökas fyra gånger om året från Svenska filminstitutet, som vid beviljande 
kan bidra med max 300 000 kr. Stödet kan dock inte sökas i efterhand. Därför är det i dagsläget 
oklart om hela den avsatta summan på 600 000 kommer att behövas i sin helhet, ett mindre belopp 
kan också bli aktuellt.

Projektor 600 tkr 

Tänk på
Gäller det en fastighets- eller IT investering 
ansvarar kontorschefen för att den gröna 
delen blir ifylld för att sedan skicka vidare 
denna till IT eller Hyltebostäder.
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3. Hur påverkar investeringen kommunens resultatstyrning? 
Kommentar: Ge exempel på vilka sätt investeringen påverkar nyckeltal och/eller mål. 

 

4. Bedömning och angelägenhet och konsekvenser vid avslag 
Kommentar: Beskriv hur angelägen investeringen är, gör en riskbedömning. Beskriv även konsekvens vid 
avslag. 

 

5. Ekonomi 
Kommentar: Beskriv punkterna nedan för investeringen 

Eventuella utrangerings- och 
nedskrivningsbehov 

 

Avskrivningstid  
Påverkan på taxor  
Påverkan på hyror  
Påverkan på kapitalkostnader  
Påverkan på övriga 
driftskostnader som inredning, 
löner, el, vatten, utrustning. 
Både minskade och ökade 
kostnader 

 

Påverkan på andra 
verksamheter på grund av 
investeringen tex, kost, städ, 
IT, Gata och park, Va 

 

 

 

 

 

 

Ett bra kulturutbud påverkar medborgarnas nöjdhet avseende kultur och fritid. 

Biografen måste stängas. Filmprojektorn kan numera även användas till föreläsningar/konferenser, 
varför det även skull bli mindre professionell konferensverksamhet.
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6. Projektplan och tidplan 
Kommentar: Ange projektmedlemmar och föreslagen tidplan (upphandling, start och färdigställt) 

Skriv här:
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